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Päevakord: 

 

1. 2022. aasta eelarve I lisaeelarve   

2. Tartu valla arengukava ja eelarvestrateegia   

3. Küsimused ja päevakajaline informatsioon 

 

Sotsiaalkomisjon kinnitab päevakorra ühehäälselt. 

 

 

1. 2022. aasta eelarve I lisaeelarve   

Eelnõud tutvustas eelarvenõunik Elle Kaljurand. 

Õigusakti vastuvõtmise vajaduse tingib: 

- muutunud majanduskeskkonnast tingitud tulude enamlaekumine; 

- kulude korrigeerimine tulude enamlaekumise tõttu; 

- lisada eelarvesse laekunud sihtfinantseerimine tegevuskuludeks; 

- lisada eelarvesse lisandunud töökohtade personalikulud 

- lisada eelarvesse majanduskeskkonnast tulenevad kulude suurenemine 

- korrigeerida ja täpsustada põhivara soetuseks saadavat ja antavat toetust; 

- korrigeerida põhivara soetuste maksumused ( põhivarade õige renoveerimise summa on 

selgunud riigihangete tulemuste kinnitamisel).  

Investeeringutest lähevad 2022a eelarvest välja: 

- Vallamaja Kõrvekülas-100 000, uus toetuse taotlus ja lükkub 2023a 

- Karjamõisa tee (Äksi)-150 000, uus toetuse taotlus ja lükkub 2023a 



- Laeva kergliiklustee -300 000, uus taotlus tehtud uue hinna peale aga teostus jääb 

2023aastasse 

- Lähte spordihoone juurdeehitus-290 000, 2022aastasse jääb ainult projekteerimine, 

ehitus 2023 

- Tabivere lasteaed-2 963 944-2022aastasse jääb ainult projektiraha, uus hange ja 

võimalik ehitus 2023a 

- Lähte Ühisgümnaasiumi juurdeehitus- 50 000, 2022aastasse jääb ainult projekteerimine 

- Laeva päästedepoo rek-10 000, antud tegevustoetus 5000eur ja ülejäänud 

remondimaterjalid majanduskuludest 

- Tabivere rahvamaja-30 000, ventilatsiooni remondi hange luhtus, lükkub edasi 2023a 

- Kõrveküla muusikakool-20 000, lükkub edasi 2023a 

 

Komisjon toetab eelnõud esitatud kujul. 

 

 

2. Tartu valla arengukava ja eelarvestrateegia   

Arendusnõunik Tõnis Tõnissoo tutvustas Tartu valla koostatavat arengukava aastateks 2022-

2030. 

 

Komisjon kuulas ära esmase versiooni arengukavast. Alates 15.08.2022 algavad arengukava 

arutelu koosolekud valla erinevates piirkondades. Valla kodulehel oli  seoses uue arengukavaga 

rahvaküsitlus, kus tehti ettepanekuid ning milledest osad on juba kajastatud arengukavas, osad 

vajavad arutelusid. 

 

Komisjoni liikmed arutasid arengukava koostamise teemadel ning andsid tagasisidet esialgsele 

versioonile. Lisaks tehti ettepanekuid ja anti ideid arengukava täiendamiseks. 

  

Komisjon võttis info teadmiseks. 

 

3. Küsimused ja päevakajaline informatsioon  

- sotsiaalosakonna juhataja Anne Aleksejev jagas infot olukorrast Ukraina põgenikega .  

  

  

 

/digitaalselt allkirjastatud/     /digitaalselt allkirjastatud/  

    

Karmen Kukk       Kadrin Krabbi 

juhataja       protokollija 


